
GRUNDEJERLAUGET HOLTE AVLSGARD

Referat  af  ord iner  general forsaml ing t i rsdag den 29.  apr i l  19go k l_
p A  c t .  H o r r e  s k o l e .

r 9 .  30

Dagsorden i  henhold t i l  indkaldelse af  26.  marts  I9gO.

Formanden St ig Arnt  bOd velkommen t i l  de f remm@dte grundejere og g ik  over
t i - I  dagsordenens punkt

1 )  Va Ig  a f  d i r i gen t .
Bestyre lsens fors l -ag N.  Aagaard-Hansen b lev valgt  og ef ter  at  han havde kon-
stanteret  general forsaml ingens lov l ighed gav han ordet  t i l  St iq  Arnt .  for

2 )  Fo rmandens  be re tn inq ,
der  s tar tede med at  omtale antenneforholdene.  Der har  kun veret  ganske fA
reparat ioner  i  det  for l r2bne Ar,  sA bestyre lsen hAber at  anlegget  kan holde
t i L  L984 /85 ,  hvo r  de r  mA tages  s t i l l i ng  t i l  ev t .  udsk i f t n i ng .  Endv ide re  b lev
navnt ,  at  der  i  L9 l9 er  opst i l fe t  2 nye underforsterkere,  hv i lket  oqsA kan
ses af  regnskabet .

Deref ter  b lev problemer vedr .  vor t  omrAde omtal t .  Der  er  som bekendt  lyst
s t renge deklarat ioner  og serv i tu t ter  pA vor t  omrAde og bestyre lsen har  h id-
t i l  set  der-  som en del  af  s in opgave at  verne om vor t  kvar ter  for  at  bevare
det  som et  at t rakt iv t  bol - igomrAde.  Derfor  har  bestyre lsen ogsA gjor t  indsi -
gelser  mod de af  Kommunen givne d ispensat ioner .

Sagen om dispensat ionen for  e jendonmen Kikhanebakken 12 t i t  a t  have mot ions_
k l i n i k  se r  nu  ud  t i l  a t  have  fAe t  s i n  ende l i ge  l@sn ing .  E je ren  ha r  fAe t  f o r -
i ange t  s i n  t i l l ade l se  i nd t i l  I / 4  Lg82  p i  ae  h id t i l  ga l -dende  be t i nge l se r  og
det  er  f ra Kommunens s ide praciseret ,  a t  man ikke er  s indet  at  foretaqe vder-
I i ge re  f o r l enge l se  a f  d i spensa t i onen .

r  en anden sag har .  v i  t .aqet  t i1  ef terretn ing,at  Byplanudvalget  har  g ivet  t i j - -
Iadelse t i l  opf@relse af  carpor t , /udhus pA ejendommen Kikhanebakken 6o i  skel_
le t  t i l -  vo r t  f a l l esa rea l .

Bestyre lsen har  skr i f t l ig t  anmodet  Korununen om en ny belagning p i  fodbold-
banen samt opsetn ing af  lys sammesteds,  sAledes at  banen om v interen kan
benyt tes som sk@jtebane.  Det te er  af  @konomiske grunde b levet  afs lAet ,  dog
lover  Kommunen en bedre vedl i -geholdelse af  tegepladsomradet .

En grundejer har anmodet Kommunen om en fodgengerovergang hvor Attemosevej
munder ud i  Over@dvej ,  en henvendelse som bestyre lsen skr i f t l ig t  har  s t6t -
t e t '  V i  ha r  nu  fAe t  a t  v i de ,  a t  a l l e  p lane r  desangAende  e r  b leve t  sk r i n l ag t .

Der har  igen iAr  pA cr .  Hol te og omegns Grundejer forenings foranledning
veret  afholdt  nogle m@der med fa l les sager pA dagsordenen,  b la. lokalp lan
n r .  L 7 .
r f@lge denne skal  der  bygges et  nyt  gol fk lubhus i  narheden af  Gassehaven,
men Fonden for  Bygni-ngs-  og Landskabskul tur  ved professor  pal le  Suenson
har re js t  indsigelse mod denne p lacer ing og har  t i lbudt ,  a t  k lubhuset  ve-
der lagsfr i t  kan praceres pa 6sts iden af  Rygaards stamparcer .



F@rnevnte grundejer forening har  s t@ttet  lokalp lan nr .  L7,  dog er  der  g jor t
indsigelse mod den ef ter  foreni -ngens mening uhensigtmassige p lacer ing af
gol fk lubbens parker ingspladser .  Foreningen kan under ingen omstandigheder
s t@t te  Pa l l e  Suensons  fo rs lag .

Grundjer foreningen Gassehaven har  ret tet  henvendelse t i l  Lyngby Pol i t i  for
at fA ophavet forbudet mod venstresving ved Gl. Holtegades udmunding i pve-

r@dve j .  Man  mener  a t  de t  e r  mere  fa r l i g t  a t  en  de l  b i l i s t e r  i dag  d re je r  t i l
h@jre og deref ter  foretager  et  U-sv ing.

Som slut  pA de fa l les sager kan nevnes,  at  der  f ra forskel l ig  s ide er  pres-
set  pA for  at  fA opfpr t  en ny og mere moderne brugsforening.

Bestyre lsen har  modtaget  en skr i f t l ig  k lage over  l@sgAende hunde.  Det  er
sagt  f$r  og b lev nu gentaget ,  at  hunde skal  f@res i  snor  pA vor t  omrAde,

Jf r .  i@vr igt  galdende pol i t ivedtegt .  Et  par  sager med l@se hunde er  b levet
k laret  ved formandens mel lemkomst men der  er  s tadig et  par  eksemplarer ,  som
stre j fer  om pA egen hAnd.

I  sanme brev er  omtal t ,  a t  sandkasserne b l iver  benyt tet  t i l  forskel l ig t
af fa ld.  Det te mA natur l igv is  ikke f inde sted og i@vr igt  lovede formanden,
at  sandet  i  kasserne v i l ,  b l iver  udski f te t .

T i l  s idst  b lev gar tnerentrepr isen omtal t .  Der  har  veret  indhentet  kontro l -
t i - lbud og vor  gar tner  er  s tadig b i l l igst .  Som det  f remgAr af  budget tet  v i l
ved l i geho lde l se  iA r  kos te  k r .  88 .000 . -  p l us  moms .

Formanden s lut tede s in beretn ing med at  takke Otto Uls ig for  de i r  han hav-
de fungeret  som kasserer .

Di r igenten udbad s ig heref ter  kommentarer  og sp@rgsmAl f ra forsaml ingen.

En grundejer  f ra gruppe I  mente ikke at  antenneanlagget  fungerede sA godt ,
som formanden gav udtryk for. Han mente desuden at foruden problemer med
l@sgAende hunde var  der  problemer med gr iser iet  ef ter  lu f tn ing af  hunde.

En del  grundejere f ra begge grupper s tdt tede synspunktet  om bedre just i ts
med hunde.  En enkel t  grundejer  advarede dog mod ikke at  fa lde i  den modsat te
grQf, t .  Han mente nu nok at  der  var  p lads t i l  a I Ie.

St ig  Arnt  svarede,  at  antenneanlagget  forny l ig  var  gAet  igennem af  antenne-
f i rmaet  og nevnte vedr .  hunde,  at  hv is  man b lev generet  af  l6sgAende hunde
havde man mul ighed for  at  ret te henvendelse t i l  po l i t ie t .

Der b lev ef ter l -yst  nyt  om Langkargaards f remt id,  men formanden var  ikke
i  s tand t i l  a t  komme med nogle nyheder.  En grundejer  fores log,  at  bestyre l -
sen ret tede henvendelse t i l  Kommune med henbl ik  pA nedr ivn ing af  bygnin-
ge rne .

En grundejer  k lagede over ,  at  der  s tadig f inder  r idn ing sted pA vore st ier .
Stig Arnt lovede at kontakte Kornnunen med henblik pA at fA rettet pAtale
t i l  de r ideklubber,  som der kan vere ta le om.

Da der  ikke var  f lere kommentarer  t i l  formandens beretn ing fasts log d i r i -
genten at  beretn ingen var  godkendt  og gav ordet  t i I  e jer laugets kasserer
Otto Uls ig for

3 )  Fo re legge l se  a f  r egnskab  fo r  1979 .

Otto Ulsig gennemgik regnskabet i store trek og det aff@dte ingen kommentarer
fra de fremmodte.

4)  Fors lag t i l  budget  og kont ingent
b lev f - i -g te ledes gennemgAet af  kasserer .en.  Budget tet  v iser  en st igning i  bAde



indtagter  og udgi f ter  og der  b lev f ra bestyre lsens s ide fores lAet  en kont in-
gen t fo rh@je l se  f o r  g ruppe  I I  med  k r .  100 . -  t i l  k r .  1 . I 00 . -  p r .  A r .

En grundejer  foresJ-og en kont ingentnedset te lse for  gruppe I  med kr .  100.-

under henvisning ti l  formuen for denne gruppe. Kassereren advarede mod den-

ne nedset te lse og b lev st6t tet  af  nast formanden med henvisning t i l '  a t  det

er  nOdvendigt  at  b ibeholde en v is  formue med henbl ik  pA senere udski f tn ing

af  antenneanlagget .

Der b lev st i l le t  e t  nyt  fors lag om bibeholdelse af  nuverende kont ingent  mod

a t  e n  v e s e n t l i g  d e l  a f  g r u p p e  I r s  f o r m u e . r .  f . e k s .  k r .  2 5 . 0 0 0 . - ,  b l e v  " O r e -
market"  t i I  antenneforhold.

Det te fors lag b lev vedtaget  med stor  major i te t  og kont igenterne b lev heref-

t e r  f a s t s a t  t i l  k r . 4 0 O . -  f o r  g r u p p e  I  o g  k r .  1 . 1 0 0 . -  f o r  g r u p p e  I I .

6)  Valg af  bestyre lsesmedlemmer.
Verner Struwe blev genvalgt for gruppe I og N.Aagaard-Hansen blev nyvalgt

for gruppe II, da Otto Ulsig ikke Onskede genvalg.

7)  Valg af  bestyre lsessuppleant .

Preben Kistrup blev genvalgt for gruppe II.

B)  Valg af  rev isorer  og rev isorsuppleant .

Niels Henrik Perdrup blev genvalgt og Jens Petri, Kikhanebakken 49 blev

nyvalgt  som revisor .  Der b lev ikke udpeget  rev isorsuppleant .

9 )  Even tue l t .

St ig  Arnt  or ienterede her  om, at  der  t i l  v in ter  v i l le  b l ive foretaget  be-

skar ing af  busket terne pA fe l lesarealerne.  Endvidere ef ter lyste han en fe l -

les holdning t i l  tagbelegningen pA og gasfyrene i  k lyngehusene.  Det  b lev

samt id ig oplyst ,  a t  et  udsni t  a f  tagene var  b levet  gennemgAet og det  menes,
at de kan holde mange Ar endnu.

Sp@rgsmAlet  om gasfyrene af f6dte en del  d iskussion og b l .a.  kom det  f rem,

at  der  s tadig kan fAes reservedele og dermed er  der  s tadig mul ighed for

reparat ion.

En gYundejer  mente,  at  man burde legal isere den "u lov l ige"  s t i  mel lem

ktynge E og k lynge F under henvisning t i l ,  a t  busket terne foran husene nu

var  sA h@je og tet te,  at  t raf ik  pA gresset  mel lem k lyngerne ikke kunne
gene re .

St ig Arnt  henviste t i l ,  a t  det  var  beslut tet  at  der  ikke skul le  vare nogen

st i  der  og at  f jernelse af  nyplantede buske mAtte betragtes som harverk.

En grundejer  spurgte om man kunne benyt te de oml iggende skolers spor ts-

fac i l i te ter ,  hv j - Iket  formanden svarede benagtende pA.

Heref ter  fasts log d i r igenten,  at  dagsordenen var  udt@mt og general forsam-

l i n g e n  b l e v  h a v e t  k l . 2 I - 4 0 .

Refereret  af

Henning Pedersen.


